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28 июля 2023 г.

Kongres je znepokojen hrozbou UFO: konspirační
teorie podle svědků

pravda.ru/world/1863278-ufo_congress

Ljubov Stepušová
28.07.2023 15:48

Americký kongres vyslechl svědky o hrozbě UFO. co je za tím?

V americkém Kongresu se konala slyšení o hrozbě UFO pro národní
bezpečnost. Svědci obvinili Pentagon ze skrývání dat a zpronevěry
rozpočtu.

Foto: Youtube: Pentagon odtajnil pozorování UFO nad válečnou
zónou

Cíle slyšení amerického Kongresu o UFO

Středeční slyšení v Kongresu mělo za cíl zjistit:

https://www.pravda.ru/world/1863278-ufo_congress/
https://www.pravda.ru/author/stepushova_ljubov/
https://www.pravda.ru/news/world/1862398-nlo_ssha_kongress/
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zda vláda skrývá fakta o „neidentifikovaných anomálních jevech“
(UAP, dříve UFO, UFO);
zda technologie vyvinuté v USA na základě těchto jevů a
samotné UAP představují hrozbu pro USA.

Jako svědci vypovídali tři vysloužilí důstojníci .

1. Bývalý zpravodajský důstojník, penzionovaný major David
Grush . Sloužil v Afghánistánu, v Národní geoprostorové
zpravodajské agentuře (NGA) a v Národním průzkumném úřadu
(NRO). Od roku 2019 do roku 2021 byl mluvčím a poté
vedoucím pracovní skupiny NGA „Unidentified Aerial
Phenomena Task Force“.

2. Bývalý velitel amerického námořnictva, admirál David Fravor .
3. Vysloužilý pilot amerického námořnictva Ryan Graves .

Hlavnímu svědkovi hrozí, že půjde do vězení

Hlavní svědek Pears řekl, že Pentagon si byl vědom „nelidských“
aktivit již od 30. let. Američané podle něj objevili 12 míst havárie
UFO, posbírali jejich úlomky a extrahovali z nich biologické
pozůstatky „nelidského původu“. Na základě těchto materiálů se
provádí tzv. reverzní inženýrství, tedy proces vytvoření přesné kopie
objektu podle existujícího modelu a „při této práci došlo ke zranění
personálu“.

Na otázku: "Věříš, že naše vláda vlastní UAP?"

Grush řekl:

"Absolutně - na základě průzkumu více než 40 svědků během čtyř let."

On sám ale nic takového neviděl, protože mu „byl odepřen přístup k
dalším materiálům“. Grush opakovaně uvedl, že nemůže odpovídat
na otázky kongresmanů, protože informace jsou tajné, a nechtěl své
informátory zklamat.

Svědek obvinil vládu:

https://www.youtube.com/watch?v=GkEnx2REz7U,
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v zatajování přijatých údajů na úkor amerických zájmů;
že tajný vyhledávací program UAP je financován „zpronevěrou
finančních prostředků“ přivlastněných Kongresem.

Zohledníme, že za křivé svědectví může být postaven před soud.

Armáda není nakloněna vymýšlení a fantazírování

Fravor potvrdil pravost odtajněného videa Tic Tac natočeného
stíhačkami námořnictva v roce 2004 poblíž letadlové lodi USS
Nimitz, na kterém je vidět elegantní bílý vzdušný objekt vznášející se
ve vzduchu. Svůj zájem o UFO odmítl jako „malé zelené mužíčky“ a
požádal Kongres, aby se zaměřil na „zjištění, co tyto lodě jsou,
odkud pocházejí, jakou mají technologii a jak fungují“.

Pokud v USA skutečně existují programy, které mají tyto technologie,
měly by být kontrolovány Kongresem, řekl Fravor.

Graves uvedl, že v roce 2014, když pilotoval F-18, během cvičení
poblíž Virginie se srazil s neidentifikovaným objektem. Popsal je jako
„tmavě šedé nebo černé kostky uvnitř průhledné koule, ve které se
vršky kostek dotýkají vnitřku této koule“. Tyto objekty, řekl, zůstaly
"zcela nehybné ve větru kategorie 4 o síle hurikánu a zrychlily se na
nadzvukovou rychlost."

Pilot uvedl, že více než 30 lidí z jeho skupiny pozorovalo podobný
jev také ze země. Graves popsal své zprávy nadřízeným potvrzující
události, včetně případů, kdy objekty jednaly "agresivně" vůči
bezpečnostním pracovníkům.

Svědci také vypověděli, že:

v posledních letech se zvýšil počet pozorování
neidentifikovaných objektů,
piloti a úředníci, kteří trvají na „větší transparentnosti svých
zkušeností“, jsou nadále obtěžováni a vyhrožováni.
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Skepticismus ohledně „nelidského“ původu UAP na slyšení vyjádřil
pouze Eric Burlison (R-Missouri), který navrhl, že takové objekty
„mohou být výsledkem“ lidských „tajných programů objevených
vládními agenturami, aniž by si byly vědomy jejich původ."

Pentagon chce důkaz

Mluvčí amerického ministerstva obrany Susan Goughová v
prohlášení uvedla, že během slyšení neexistovaly „žádné informace,
které by bylo možné ověřit na podporu tvrzení, že v minulosti nebo
nyní existují nějaké programy k vlastnictví nebo reverznímu
inženýrství mimozemských materiálů. " Řekla také, že agentura je
„odhodlána včas a důkladně podávat zprávy Kongresu“.

Proč je v USA téma UFO nafouknuté?

Téma je v USA široce diskutované zhruba tři roky. Pokud jsou UAP
cizí drony, pak je to skutečně naléhavý problém národní bezpečnosti
(čínská sonda držela Ameriku měsíc ve střehu). Pokud jde o něco
jiného,   jak tvrdí armáda v Kongresu, pak je to záležitost vědy (a také
bezpečnosti).

Vědecké kruhy jsou ale plné skepticismu.

"Historie nám říká, že musíme začít z pozice naprosté skepse. Potřebujeme nejen
mimořádné důkazy, ale prostě jakékoliv důkazy , dostatečné důkazy, abychom
těmto tvrzením uvěřili, a zatím neexistují," řekl výzkumník z Institutu pro Formace
znalostí na University of Chicago Jordan Beam .

Při absenci důkazů lze prostřednictvím mluvícího obchodu zaznít
konspirační teorie o nutnosti takové „panikaření“.

1. Grush jedná na návrh Pentagonu, aby navýšil financování
oddělení. Proč tedy mluvit o porušení rozpočtu?

2. Odvrátit pozornost Američanů od složité ekonomické situace, od
boje demokratů a republikánů o moc. O UAP (stejně jako o
Ukrajině) skutečně existuje vzácný konsensus obou stran. Navíc
mnoho článků v amerických médiích na toto téma začíná slovy o
zvědavosti a zájmu Američanů o UFO.
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3. Dalo by se blahopřát ruské rozvědce k agentovi, jako je Grush,
naverbovaný v Afghánistánu – pak se podkopání Pentagonu a
šíření strachu ve Spojených státech stanou pochopitelnými. Ale
je nepravděpodobné, že by Grushovo odhalení bylo v zájmu
SVR, protože takový agent je dvojnásob cenný: podává zprávy o
mimozemských technologiích a o tom, jak s nimi Spojené státy
pracují.

K nejznámějšímu incidentu s UFO v Americe došlo v roce 1947 v
Roswellu, kdy pilot letící nad Cascade Mountains ve státě
Washington viděl 9 objektů ve tvaru půlměsíce létat ve formaci ve
výšce asi 3 km, údajně rychlostí asi 1900 km / h. Média přišla s
termínem „létající talíř“ a tak vznikla novodobá záhada UFO.

Pak trosky něčeho objevil na pozorovacím místě místní šerif, ale
příběh byl ututlán – Pentagon oznámil, že jde o meteorologický
balón. Do historie se vrátili nejednou, na místě „havárie“ byla
rozpoznána Oblast 51, kterou se nejednou pokusili odhalit přímou
invazí, k níž nikdy nedošlo.

Související: Kirby: Americký prezident Joe Biden bere data o UFO
vážně

Pentagon: Mimozemská technologie popírá fyzikální zákony

Piloti opravují neidentifikované předměty nad zónou NWO

 
 

https://www.pravda.ru/mysterious/1425891-zona/
https://www.pravda.ru/news/world/1862432-dzho_baiden_nlo/
https://www.pravda.ru/news/science/1862313-inoplanetnye_tekhnologii_brosajut_vyzov_zakonam_fiziki/
https://www.pravda.ru/news/mysterious/1841556-ufo2svo/

